
2018-04-28 
Mail från Mats Hörström till LEV Styrelse 
 
Rubrik: ÄNTLIGEN! 
 
Hej, 

Med anledning av den glädjande nyheten som jag fick veta igår genom Per och Veronicas 

försorg, angående att TRV har godkänt vår ansökan om särskilt driftbidrag för vår planerade 

vägöversyn med 525 tkr! 

Av den anledningen undrar jag om styrelsen behöver träffas i nytt möte? 

Enligt min uppfattning har vi redan en väl förankrad handlingsplan och som AG LEV har att 

följa som vår utförare/kontrollant av projektet. Därför anser jag att det inte är nödvändigt med 

ett styrelsemöte i detta skede, eller? 

Men, om behov finns föreslår jag torsdagen den 17 maj kl 1800 hos Lennart vid Evalund. 

Trevlig Valborg 

Mats 


